
  

 

 

Møteprotokoll 

 
Utvalg: Åfjord - Komite for vekst og utvikling 
Møtested: Kommunestyresalen, Åfjord rådhus 
Dato: 13.06.2019 
Tid: 09:00 – 13:30 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Walter Solberg Leder ÅF-AP 
Ingrid Gauslaa Hårstad Nestleder ÅF-V 
Lise Grøtting Sørheim Medlem ÅF-AP 
Brit Hoås Medlem ÅF-KRF 
Wenke Osen Børmark Medlem ÅF-AP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Lars A Lien MEDL ÅF-H 
Roy Jonny Larsen MEDL ÅF-SP 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Lars Helge Kolmannskog 
Hilde Haugdahl Humstad 
Magne Silseth 

Sektorsjef, landbruk og teknisk  
Eiendom- og beredskapssjef 
Fagleder vei og vann 

  
 
 
 
  



  

 
 
 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
PS 6/19 Overtakelse av Grøttingen vassverk - sak 2017/995  

 
Infosaker: 
 

 Status bygningsvedlikehold v/ Ketil 

Arbeidsformann tok komiteen inn i deres hverdag og ga en status pr. første halvår. 
Renovering av Brekkmyra 1F og Stibergsvingen er straks ferdig og på Helsesenteret er 
el. fordeling skiftet og flere rom renovert. På Trygdepensjonatet er de 6 pipene som 
tidligere har brekt i vinden blitt revet og blendet av. 
Storprosjektet i Prestgårdslia 8 går sin gang, beboerne oppe er flyttet, og nye kjøkken 
montert. Arbeidet i sokkelen fortsetter. Ifbm utbedring i nr. 8 er det spesifikt søkt 
Husbanken om tilskudd og 1 000’ er innvilget. 
Grønt-vedlikehold – 3 sesong hvor kr. 200.000 er øremerket og Gartner Kosberg er 
utøvende. Avtalen revurderes – Komiteen ønsker arbeid gjort med beplantning etc. tidlig 
i sesongen, mere blomster i sentrum. Avtalen har et forbehold om Gartnerens kapasitet. 

 
 Status asfalt v/Magne 

Fagleder ga en orientering om gjennomført asfaltarbeid på kommunale veier nå i vår.  
 
I Staveslia – ble 2 x 60 m asfaltert for nødvendig vedlikehold. 
Prosjektene Nedre By og på Linesøya er ferdig, gjenstår å få grus på skulder. 
Busslomme i Ånnvika –gjenstår ennå, men det tas av TS-midler. 
Asfalt på plassen ved Mæla bru – hører til Tangen prosjekt. 

 
 Vannforsyningen 

I lys av Askøy-saken, Bergen ble det stilt spørsmål til fagleder, vedrørende kvalitet og 
kontroll av vannforsyningen vår. Værsituasjonen er en økt risiko for drikkevann. Han 
beroliget med at råvatnet – vannkilden er underlagt streng kontroll. Fornyelse av rør og 
ledningsnett, vi har PVC og PE kvalitet på rør, men selvsagt av og til brudd, men da har 
vi overvåkningen.  

 
 Sentrumsbarnehage   

De siste forslaget til planløsning (alternativ 2) og plassering av barnehagebygg på 
tomten har skapt en del støy, spesielt blant Prestegårdens venner og de som ønsker å 
bevare kulturhistoriske verdier på tomta/ området. Løsningen er heller ikke i tråd med 
det komiteen har signalisert i saken i forbindelse med tidligere behandlinger, og flere av 
medlemmene ønsker derfor å signalisere dette i forbindelse med kommunestyret i 
morgen, fredag 14. juni. 

 
 Aktivitetsbygg/basseng 

Det ble orientert om prosessen og status. 
ÅK sender ikke ut anbud før ferien pga Fylkeskommunens beslutning om ÅVS. Denne 
saken om samlokalisering ble behandlet i Fylkestinget 12.06.19 og utsatt til i desember. 
Dvs en utvei for tidligere vedtak er delegering til Fylkesutvalget – med videre jobbing i 
august. 
Igangsetting utsettes til dette er landet.  
 



  

 Brannstasjon – Eggen Arkitekter. 

Sektorsjef ga en oppdatert status, plantegninger fra 28.05.19.  
FBRT, ansatte-representant og hovedtillitsvalgt er hørt vedr. ønsker i eget bygg.  
Nybygg fylles med vaskehall, møterom, 2 garderober fin – og grov, badstue, 
treningsrom. 

 
 Orientering sammenslåing Teknisk og landbruk – Åfjord/Roan kommuner 

Det ble orientert om prosessen og status for landbruk og tekniske tjenester. 
 

 Oversikt kommunale eiendommer – utsatt til neste møte 

 
 ROS-analyse 

Revisjon av kommunens helhetlige risiko og sårbarhetsanalyse er gjennomført.  
FSK ber i møte 05.06.19 KST ta analysen til etterretning 14.06.19. 
 
Beredskapssjefen orienterte om metoden, arbeidet og analysen som skal danne 
grunnlaget for videre beredskapsarbeid sammen i ny kommune. 

 
 Bobil-camp 

Komiteleder foreslår at deler av på 58/187 blir midlertidig omdisponert til bobil 
parkering/camp. Åfjord har p.t. lite tilrettelagt for denne voksende turistgruppen. 
Arealet er mellom Hydroen og på skrå opp mot Kirka, 3,7 daa. 

 
10 -15 plasser, grus for bil og 3-4 m gras/brannsikring 
Septik- og gråvanntømming på Hydron. Tilgang på strøm og vann på området?  
 
Komiteen ber om at administrasjonen utarbeider et forslag til løsning med økonomisk 
konsekvens til neste møte, slik at det eventuelt kan tas med i budsjettbehandlingen for 
2019.  
Saken må vurderes av landbruk og eventuelt behandles i LU-nemd.  
Varsle på Google om P-plassen ved Åset. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Neste møte – 5. september 
 
 
Walter Solberg 
Leder 
 



  

PS 6/19 Overtakelse av Grøttingen vassverk - sak 2017/995 
Rådmannens innstilling: 
Vedtak i kommunestyret i møte 02.04.2019 opprettholdes.  

 

Alternativt kan den økonomiske kompensasjonen beregnes nærmer i forhold til vannverkets kostnad ved 
overtakelsen og de investeringer som må gjøres. Hvorvidt kompensasjon skal innkreves som 
tilknytningsavgift, ved økt årsavgift eller etter andre metoder, kan det forhandles med GV om.  
Saksprotokoll i Åfjord - Komite for vekst og utvikling - 13.06.2019  
Behandling: 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 
Vedtak i kommunestyret i møte 02.04.2019 opprettholdes.  

 

Alternativt kan den økonomiske kompensasjonen beregnes nærmer i forhold til vannverkets kostnad ved 
overtakelsen og de investeringer som må gjøres. Hvorvidt kompensasjon skal innkreves som 
tilknytningsavgift, ved økt årsavgift eller etter andre metoder, kan det forhandles med GV om.  

 
 
 


